

Installation instruction Bluetooth:

This unit is intended to be assembled at the rear of a mirror and is not intended for use as stand-alone system.

To provide best possible prevention of moisture entering any of the units parts mount speakers so the connection wire exits the box pointing straight (vertical) down or at any angle clockwise or counter clockwise up to 90° (horizontal).

Speakers can be mounted with the sound opening facing forward or rearward. For an optimal sound we recommend the facing rearward in direction to the mirror rear.

Mount the main unit horizontal so the mains wire exits on one side of the unit and the speaker cables exit on the opposite side of the unit.

Connect the mains cable according local regulations, Brown wire to Live, Blue wire to Neutral. Unit can be permanently connected or installed behind a switch.

Input voltage 220-240V AC, 50Hz, 10W

Bluetooth Class 2

Audio amplifier output 2x 3W max

Bluetooth:

1. Supports all Bluetooth editions. 10 meters effective range without any obstructions, wireless communication (consistent with Bluetooth Class 2 protocol specifications).
2. Bluetooth version: V3.= Bluetooth protocol: Supports A2DP and AVRCP profile.
3. Works with most Bluetooth enabled devices including Android Tablets & Phones, iPods, iPads, iPhones, Mobile phones, computers etc.

Operating Instructions:

1. When not currently paired Device is in discoverable mode. Upon startup the Bluetooth device a sound will indicate the Device is ready to be connected.
2. Open your Bluetooth Device's search function and search for the Device. When found pair the Device (use connection code "0000" if required). After entering the connection code, the speaker should be ready for use and you will hear a sound to confirm.
3. When finished using the Device simply disconnect your Bluetooth device and the Device will be ready for a new connection.

Safety:

As with all electronic devices use common sense and keep away from water when possible regardless of IP rating

Only subject the Device to ambient temperatures of -10°C and 50°C.

Do not place the Device directly in Sunlight.

Excessive exposure to loud sounds may result in hearing damage.

Do not use chemical detergents to clean your device, use a soft dry cloth.

Attention: Connection of the 220-240V wall cable to the distribution box must only be completed by an approval electrician under complete isolation from the power supply!

Do not modify or try and repair the device yourself.

Dispose of electronic equipment properly according the local legal requirements.

All components are in compliance with EMC 2004/108/EG and CE

Montageanleitung Bluetooth-Gerät:

Dieses Gerät ist bestimmt zur Montage auf der Rückseite eines Spiegels und nicht zum Betrieb als Einzelgerät vorgesehen.

Um den Eintritt von Wasser oder Feuchtigkeit so weit wie möglich zu vermeiden, sollten die Lautsprecher so montiert werden, dass deren Kabel entweder vertikal nach unten weisen oder an einem Winkel bis zu 90 Grad nach links oder rechts verdreht (nicht über Horizontal).

Die Lautsprecher können sowohl mit den Klangöffnungen nach vorne oder hinten montiert werden. Für einen optimalen Klang empfehlen wir die Montage nach hinten, zur Spiegelseite gerichtet.

Das Bluetooth-Gerät ist horizontal zu montieren, damit das Netzkabel zu einer Seite herausführt und die Lautsprecherkabel zur anderen Seite herausführen.

Netzkabel sind gem. den gesetzl. Anforderungen zu verbinden; braune Ader zum Live, blaue Ader zur Neutral. Das Gerät kann permanent oder hinter einem Schalter betrieben werden.

Netzspannung: 220-240V AC, 50Hz, 10W

Bluetooth Klasse 2

Verstärkerleistung 2x3W max

Bluetooth:

1. Unterstützt alle Bluetooth-Versionen. 10 Meter effektiver Radius, drahtlose Kommunikation (gemäß Bluetooth-Protokoll-Spezifikationen Klasse 2).
2. Bluetooth Version: V3 = Bluetooth-Protokoll: Unterstützt A2DP-und AVRCP-Profil.
3. Kompatibel mit den meisten Bluetooth-fähigen Geräten wie Android-Tablets & Handy's, iPods, iPads, iPhones, Handys, Computer etc.

Betriebsanleitung:

1. Wenn das Gerät am Strom angeschlossen ist, ist es empfangsbereit. Beim Einschalten der Bluetooth-Verbindung deutet ein Ton an, dass das Gerät verbunden ist.
2. Die Bluetooth-Suchfunktion des Geräts öffnen und Verbindung herstellen (Anschluss-Code "0000", wenn erforderlich). Nach Eingabe der Verbindungscode, sollten die Lautsprecher einsatzbereit sein und Sie werden einen Ton hören, der dies bestätigt.
3. Wenn Sie die Lautsprecher nicht weiter benutzen, entkuppeln Sie Ihr Bluetoothgerät und die Lautsprecher sind dann bereit für eine neue Verbindung.

Sicherheit:

Wie bei allen elektronischen Geräten verwenden Sie das Gerät nicht in der Nähe von Wasserquellen.

Setzen Sie Ihre Lautsprecher nur einer Umgebungstemperatur von -10 ° C bis 50 ° C aus.

Gerät nicht direkter Sonnenstrahlung aussetzen.

Übermäßige Belastung durch laute Geräusche kann zu Gehörschäden führen.

Zur Reinigung des Gerätes verwenden Sie nur ein weiches trockenes Tuch, keine chemischen Reinigungsmittel.

Achtung: Den Elektroanschluss des 220-240-Volt-Wand-Anschlusskabels an die Verteilerdose vom Elektro-Fachmann im spannungsfreien Zustand unter Beachtung der örtlichen Vorschriften vornehmen lassen!

Bitte das Gerät nicht ändern oder versuchen selbst zu reparieren.

Entsorgen Sie elektrische Geräte immer gemäß den lokalen gesetzlichen Vorgaben.

Alle Komponente stimmen überein mit den Anforderungen gemäß: EMC 2004/108/EG und CE

FORMAT

Montageanleitung / Mounting Instruction Bluetooth

